

Pressemitteilung ▪ Press Release

m law group berät die Gesellschafter der FCT Electronic Gruppe bei der Veräußerung der Geschäftsanteile an die Molex Inc.

September 2013

m law group hat die Gesellschafter der FCT Electronic Gruppe ("FCT") bei der Veräußerung der Geschäftsanteile an die Molex Inc. ("Molex") beraten. FCT ist spezialisiert auf das Design und die Herstellung von Mixed Layout-Kontakten, Modifikation von Standardprodukten und Kabelkonfektionierung. Die FCT Gruppe verfügt über Standorte in Deutschland, USA, Tschechien, Großbritannien und Thailand.

Molex bietet komplette Verbindungslösungen für unterschiedliche Bereiche: Daten- und Telekommunikation, Unterhaltungselektronik, Industrie, Automobil, Industriefahrzeuge, Luft- und Raumfahrt, Verteidigung, Medizin und Beleuchtung.

Molex hat durch den Kauf- und Übertragungsvertrag 100 % der Anteile an FCT erworben.

Berater ▪ Counsel Gesellschafter der FCT Electronic Group

m law group: Dr. Hubert Besner

m law group advises the shareholders of FCT Electronic Group on the sale of its shares to Molex Inc.

September 2013

m law group has advised the shareholders of FCT Electronic Group ("FCT") on the sale of its shares to Molex Inc. ("Molex"). FCT is specialized in designing and manufacturing custom mixed-layout connectors, modification of standard products and cable assemblies. The FCT operates its business through facilities in Germany, USA, Czechia, UK and Thailand.

Molex delivers complete interconnect solutions for a number of markets including: data communications, telecommunications, consumer electronics, industrial, automotive, commercial vehicle, aerospace and defense, medical and lighting.

Molex has acquired 100 % of the shares of FCT by the Share and Asset Purchase Agreement.

Über m law group ▪ *About m law group*

m law group ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

m law group is a law firm located in Munich, Germany. We exclusively advise technology companies and their investors.

Fachgebiete ▪ *Practice Areas:*

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- Mergers & Acquisitions
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labour & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration

Branchen ▪ *Industries:*

- Information and Communication Technology
- Life Science & Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Semiconductor Technology
- Optic
- Web 2.0 and New Media

Dr. Hubert Besner

hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 103

m law group

Partnerschaft von Rechtsanwälten
Besner Kremer
Schackstraße 1
80539 München
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0
Fax +49 89 24 213 213
info@mlawgroup.de